
PROTOKÓŁ NR 31/2016 

Z OBRAD XXXI SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 29 CZERWCA 2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączona lista obecności  

- sołtysi zgodnie z załączona lista obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum  

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok 

- opinia RIO w sprawie sprawozdania przedłożonego przez Wójta Gminy  

- wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Sochaczew 

- opinia RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy 

- dyskusja 

- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok  

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sochaczew 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Sochaczew  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów , w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi        

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej 

10. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy Sochaczew 

11. Sprawy różne 

12. Zakończenie obrad XXXI Sesji Rady Gminy Sochaczew     

 

 



                                                                      -2- 

AD. 1 

 Obrady XXXI Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński . 

W obradach wzięło udział 15 radnych 

 

AD. 2 

Porządek obrad XXXI Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie     

 

  AD. 3  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie opinii RIO w 

sprawie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok przedłożonego przez Wójta 

Gminy Sochaczew ( opinia w załączeniu do protokołu ) 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Zbigniew Sitarski przedstawił wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Sochaczew absolutorium za 2015 rok 

( wniosek Komisji Rewizyjnej w załączeniu do protokołu )  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił  Panią Skarbnik Gminy o przedstawienie opinii 

RIO  dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Sochaczew  ( opinia RIO w załączeniu do protokołu ) 

 

Pan Przewodniczący poprosił radnych o zabieranie głosu w sprawie przedstawionego 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok 

 

O udzielenie głosu poprosił radny Pan Gabriel Krakowiak i stwierdził , że w wykonaniu 

budżetu nie ma wątpliwości , wszystko jest zrealizowane pozytywnie . Mieszkańcy innych 

gmin zazdroszczą nam takiego wójta . 

 

Pani Maciejska Elżbieta – sołtys wsi Kożuszki-Parcel pogratulowała Panu wójtowi tak 

dobrego wyniku finansowego   

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że jest to wspólny sukces – Rady Gminy 

Sochaczew i Wójta Gminy Sochaczew , bo gdyby nie radni Gminy Sochaczew , to takiego 

sukcesu by nie było  
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Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

sprawozdania finansowego za 2015 rok  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił radnych o przystąpienie do 

głosowania  

 

Ustawowy skład Rady Gminy Sochaczew wynosi 15 radnych 

 

- na sesji obecnych było 15 radnych  

- w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych   

 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę NR XXXI/127/2016 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok 

 

AD. 4 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński przedstawił projekt uchwały w 

sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy  

 

Następnie Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych  o przystąpienie do głosowania  

 

- na sesji obecnych było 15 radnych   

- w głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych  

- za udzieleniem absolutorium głosowało 15 radnych      

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXI/128/2016 w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Sochaczew absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy 

za 2015 rok  
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Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński podziękował za udzielenie absolutorium , za dobrą 

współpracę , dzięki której tak wiele zadań można było zrealizować . 

 

AD. 5 

Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia gruntów w Bielicach przedstawiła Pani 

Teresa Wójcik  

Pan Skóra Wiesław podziękował w swoim imieniu i całej Społeczności Bielic Panu Wójtowi, 

Pani Sekretarz i Pani Wójcik za zaangażowanie przy przekształcaniu działek.   

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXI/129/2016 w sprawie 

nieodpłatnego nabycia gruntów w Bielicach 

 

AD. 6 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poinformował , że projekty uchwał w 

sprawie odbierania odpadów komunalnych przedstawi Pani Ewelina Zientara .Pan 

Przewodniczący zaproponował , aby nie czytać całych uchwał , gdyż każdy z radnych 

otrzymał  cały pakiet uchwał do zapoznania się i poprosił Panią Zientarę o udzielenie 

wyjaśnień dlaczego te uchwały są podejmowane   

 

Pani Ewelina Zientara wyjaśniła , że zmiany w uchwałach podyktowane są  zmianami  w 

ustawie . Uchwałą zmieniającą Regulamin  utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Sochaczew wprowadza się realne działania jakie są w rzeczywistości , zmiany te 

podyktowane są zdobyciem doświadczenia w sprawie odbioru odpadów komunalnych  

- w głosowaniu na regulaminem wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały wzięło udział 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr  XXXI/130/3016 w sprawie 

przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sochaczew   
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AD. 7 

Pan Przewodniczący zapytał ,  czy zostaną zapewnione pojemniki na śmieci , czy teraz trzeba 

je kupić sobie samemu . 

Pani Zientara wyjaśniła , że pojemniki zostaną zapewnione i do 4 osób przypada pojemnik 

120 litrów  , do 8 osób pojemnik 240 l. itd. Jeśli natomiast , ktoś ma więcej śmieci i nie 

mieszczą mu się w otrzymany pojemnik , to może sobie dokupić pojemnik i te śmieci też 

zostaną odebrane bez dodatkowej opłaty  

Pani Nagłowska Ryta zapytała , czy odbiór śmieci budowlanych zostaje na tych samych 

zasadach ? 

Pani Ewelina Zientara wyjaśniła , że  odbiór odpadów budowlanych zostaje na tych samych 

zasadach , na jedno półrocze przypada 6 worków o poj. 1 m.3 , u mieszkańca mogą być przez 

3 miesiące , do worków można kłaść styropian , natomiast nie wolno kłaść papy i eternitu . 

Od sierpnia będzie zmiana selekcji odpadów polegająca , ze dodatkowo będzie wydzielany 

papier 

Pan Przewodniczący rady gminy poprosił  radnych o przystąpienie do głosowania w sprawie 

uchwały dotyczącej odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXI/131/2016 w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów , 

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi . 

 

AD. 8  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przystąpienie do dyskusji w sprawie uchwały 

dotyczącej określenia terminu , częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi .                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

 

Pan Krakowiak Gabriel zapytał , jak często będą odbierane odpady  

Pani Zientara wyjaśniła , że 22 lipca 2016 roku została podpisana na 2 lata  umowa na odbiór 

śmieci i tak jak poprzednio odbierane będą 2 razy w miesiącu , zmiana będzie taka ,że tzw. 

elektrośmieci będą odbierane bezpośrednio od mieszkańca , nie trzeba będzie dostarczać do 

punktu zbiórki śmieci  
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Pan Sitarski zapytał co z opłatą w sprawie odbioru śmieci  

Pan Ewelina Zientara wyjaśniła , że stawka za odbiór śmieci się nie zmienia , od października 

2015 r. obowiązuje 9 i 18 zł. i dopóki Rada Gminy nie zmieni wysokości opłat za śmieci , to 

takie stawki będą obowiązywały  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXI/132/2016  w sprawie 

określenia terminu , częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi  

 

AD. 9 

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przedstawiła Pani Zientara 

Pan Sitarski Zbigniew zapytał , czy trzeba będzie składać nowe deklaracje  

Pani Zientara wyjaśniła , że nowe deklaracje będą składane przez nowych mieszkańców lub 

przy zmianie danych . 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXI/133/2016 w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej  

AD. 10  

Protokół  z obrad XXIX Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 11 

 W sprawach różnych głos zabrali : 

Pani Antuszewicz Irena stwierdziła , że chlubą gminy jest to , że radni potrafią dojść do 

kompromisu , żadna sesja nie była przerwana z powodu różnicy poglądów, inne gminy 

zazdroszczą nam takiego Wójta . Pani Antuszewicz poinformowała , że na Bogdańcu na 

rowie melioracyjnym popsuty jest mostek , na wprost wjazdu do Sałacińskiego , 

prawdopodobnie się zarwał i może tam dojść do nieszczęścia .  
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Pan Wojda Jan zwrócił się z prośbą o wykonanie odcinka drogi na Bronisławach o długości 

300 m.  i wydzielenie po jednej stronie drogi w Kątach pasa dla ruchu pieszego , aby młode 

matki bezpieczniej mogły spacerować z małymi dziećmi   

Pani Janiak Katarzyna poprosiła o ustawienie znaków ograniczających prędkość na drodze 

koło sołtysa  ze względów bezpieczeństwa , bo jest tam duży ruch i poinformowała , że 

należy również wysypać pobocza tej drogi  

Pani Górecka Hanna poprosiła o przejrzenie hydrantów koło sołtysa w Lubiejewie, gdyż 

połowa hydrantów jest nieczynna  i przypomniała o konieczności wysypania poboczy drogi 

Władysławów – Lubiejew-Kąty   

 

Pan Wójt wyjaśnił , że droga Żdżarów – Rybno , to droga powiatowa , tak samo jak droga na 

Lubiejewie , w tym roku sporo pieniędzy zostało przekazanych na remont drogi na 

Lubiejewie , hydranty służą do brania wody w przypadku pożaru , my ten hydrant koło Pani 

sołtys naprawimy , ale prosimy , aby z niego wody nie używać . Pan Wójt poinformował , że 

wybudowana przepompownia pomaga w podaniu wody , ale w okresie suszy na raz trzeba 

podać nawet 1000 m3 wody i wtedy jest problem z ustawieniem urządzeń , aby podołały . 

 

AD. 12 

Obrady XXXI Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 12.10  

 

     Protokółowała                                                                          PRZEWODNICZĄCY 

Wiesława Dałkiewicz                                                            RADY GMINY SOCHACZEW 

                                                                                                      Czesław Ćwikliński 

   


